
Verslag van het overleg met het management op 4 oktober 2023 

Deelnemers: Mauritia Moor, Hicham Belali, Han van Leeuwen, Wout Salet, Jan Jaap Sarink en Harry 
Spruijt 

Glossy 

Op 1 juni 2023 heeft de VGG aan het MT een eindverslag en overzicht van de uitgaven gezonden 
inzake de in februari 2023 uitgekomen Glossy. Na een vraag hierover van het MT heeft de VGG op 7 
juni 2023 een mail met de volgende tekst gezonden: “Wij stellen het op prijs als jullie, naast de 
toegezegde € 7500,00 exclusief BTW, ook willen bijdragen aan het meerdere van de uitgaven”. Op 3 
juli 2023 heeft het MT aangegeven niet te willen meebetalen aan de overschrijding van het budget. Op 
3 oktober 2023 heeft de VGG een nadere toelichting gezonden. Tijdens het overleg geeft de VGG aan 
dat het oplopen van de kosten in het proces is geslopen en ook geschrokken te zijn van het 
eindbedrag. Enige overschrijding van het budget was wel voorzien en zou voor eigen rekening komen, 
dit was ook de reden om geen verder overleg te plegen. Gezien onder meer de uitbreiding van de 
pagina’s en de opgelopen papierprijzen vraagt de VGG echter of De Goudse wil bijdragen in de extra 
kosten. Het MT geeft aan niet te willen bijdragen boven het toegezegde budget. De VGG zal De 
Goudse verzoeken het toegezegde bedrag over te maken. Er zijn leuke reactie binnengekomen op het 
uitbrengen van de Glossy onder meer van onze eigen leden, personeel van de Goudse en van de 
Directie van De Zeeuwse. 

100-jarig bestaan De Goudse 

Tijdens het jaarlijkse uitje voor gepensioneerden heeft de vertegenwoordiger van het Bestuur van De 
Goudse aangegeven dat de viering van het 100-jarig bestaan vermoedelijk in maart of april 2024 zal 
plaatsvinden. Bij het MT is hier nog niets van bekend. Zodra de datum bekend is zal deze aan de 
VGG gemeld worden. 

Zaken rond pensioenen 

Er is nog veel onduidelijk over de gevolgen van de nieuwe pensioenwetgeving. Het MT geeft aan dat 
het erop lijkt dat de gevolgen voor het verzekeringsproduct minder zwaar zijn dan bij 
pensioenfondsen. Wellicht kan de medewerker die dit onderwerp bij De Goudse in portefeuille heeft 
ons bijpraten. Het MT zal betrokkene informeren dat de VGG haar zal benaderen. 

Ondersteuning De Goudse aan VGG 

Op 9 mei 2023 heeft het bestuur een bericht van Rob de Jong van De Goudse ontvangen met de 
mededeling dat de medewerker die de brieven van de VGG bundelt en verstuurt per augustus vertrekt 
in verband met pensioen. De Goudse zal geen andere medewerker aanstellen. Daarnaast wordt het 
contract inzake de volumeprinter per juli niet meer verlengd. In principe kunnen er dus geen brieven 
en bijlagen meer geprint worden. Er zal binnen of buiten De Goudse naar een alternatief gezocht 
moeten worden. In augustus heeft Rob ten behoeve van de VGG een presentatie gehouden over het 
programma Copernica. Dit kan niet zelf door de VGG gebruikt worden maar Rob kan de door de VGG 
aangeboden tekst wel verwerken. Probleem is dat het systeem geen grote hoeveelheid bijlagen kan 
verwerken, deze zouden met een link op onze site geplaatst kunnen worden. Het bestuur gaat deze 
optie uitproberen. Op dit moment worden de e-mailadressen van de leden geactualiseerd. Diverse 
leden blijken niet over e-mail te beschikken. Het MT geeft aan zich niet gerealiseerd te hebben dat er 
gevolgen voor de VGG zouden ontstaan. De VGG gaat ervan uit dat De Goudse hen blijft 
ondersteunen. De VGG controleert of het werken via het e-mailprogramma in lijn is met het bepaalde 
in de verwerkersovereenkomst. 

Delen persoonsgegevens 

In antwoord op vragen van de VGG gesteld op 3 mei 2023 heeft de Autoriteit Persoonsgegevens op 
26 juli een antwoord gezonden. Dit bericht is aan het MT doorgezonden. Onder omstandigheden is 
het delen van gegevens toegestaan. Het MT zal een reactie aan de interne privacy officer vragen, 
nadere reactie volgt. 



Seniorenreisje 

Het MT is van mening dat de kosten voor het afgelopen reisje nogal opgelopen zijn en wil graag meer 
controle op het budget. De VGG geeft aan dat de prijzen voor onder meer brandstof en restaurant fors 
gestegen zijn. De VGG schetst de gang van zaken. Er wordt in overleg met de vervoerder een 
programma opgesteld. Dit wordt altijd eerst aan het MT gezonden met het verzoek hierop een akkoord 
te geven. Pas als dat akkoord gegeven is wordt er een definitieve opdracht verstrekt. Afgesproken 
wordt ook deze aanpak voor het reisje van 2024 weer te hanteren. 

Brief 

Volgens de statuten kunnen onder meer lid van de VGG worden: 

“Werknemers die de dienst van de Goudse hebben verlaten wegens volledige arbeidsongeschiktheid” 

Het MT geeft aan dat de huidige brief van de VGG die door HRM bijvoorbeeld aan gepensioneerden 
wordt verstrekt qua inhoud niet geschikt is om aan werknemers te verstrekken die De Goudse verlaten 
om bovengenoemde reden. De VGG zal beoordelen of er een aparte brief moet komen of dat er 
gezien het feit dat deze situatie niet veel voor komt volstaan kan worden met de onlangs gemaakte 
afspraak dat er een aantekening gemaakt wordt bij de vaststellingsovereenkomst. 


